
Шановні ювіляри!
Прийміть  побажання 

з нагоди вашого ювілею!

Ваш життєвий шлях відрізняє 
насиченість подіями, служіння 
науці, безперервний рух до 
но-вих знань, нових досягнень, 
до нових вершин. Ваш досвід, 
досягнення в царині науки, 
талант наукового керівника, 
викладача стали успіхом 
багать-ох ваших аспірантів та 

Задніпрянну
 Тетяну Сергіївну

з успішним захистом 
кандидатської дисертації. 

Науковий керівник — 
д.е.н., професор А.М.Ткаченко.

Бажаємо подальших 
творчих успіхів!

Ректорат, 
колектив ЗДІА

ВІТАЄМО  З  ЗАХИСТОМ!

14.03.2013 року відбулося чергове засідання Вченої ради.  Як висловився ректор ЗДІА 
Володимир Іванович Пожуєв, «засідання ми розпочнемо з приємних миттєвостей 
весни», а саме – рішенням атестаційної колегії присвоєні вчені звання: 

доцента кафедри ЕС – Віктору Сергійовичу Остренку;
доцента кафедри АУТП – Ірині Анатоліївні Овчинніковій;
доцента кафедри АУТП – Наталії Олександрівні Міняйло.
Постановою Обласної ради за багаторічну сумлінну працю, вагомий внесок у справу 

освіти та виховання молоді, у розвиток вузівської науки та з нагоди ювілею Почесною 
грамотою Обласної ради нагороджено завідувача кафедри ЕП, доктора економічних 
наук, професора, академіка АЕН України Аллу Михайлівну Ткаченко.

Почесною грамотою Департаменту освіти і науки, молоді та спорту ЗОДА за значні 
досягнення у навчальній діяльності, сумлінну роботу та з нагоди ювілею нагороджена 
Наталія Володимирівна Беренда. 

За багаторічну сумлінну працю, особистий внесок у підготовку висококваліфікова-
них спеціалістів та з нагоди ювілею Почесною грамотою Ленінської адміністрації 
нагороджений Василь Іванович Попівщий.

Вітаємо наших колег!
Далі засідання Вченої ради академії відбувалось згідно з порядком денним. 
Присутнім був представлений новий член Вченої ради доктор технічних наук, 

професор кафедри ПЦБ Антипенко Є.Ю. 
З низкою питань виступив перший проректор ЗДІА Швець Є.Я. Він доповідав про:
• результати зимової сесії; 
• затвердження заходів до акредитації спеціальностей у 2013-2014 н.р.;
• затвердження робочих навчальних планів на 2013-2014 н.р.;
• затвердження Положення про відрахування, переведення та поновлення студентів, 

надання академічних відпусток та повторне навчання у ЗДІА;
• внесення доповнень до «Положення про обрання та прийняття на роботу науково-

педагогічних працівників ЗДІА»;
• поновлене Положення про Вчену раду ЗДІА.
Відбувся Звіт головного бухгалтера Парапанової З.В. про підсумки фінансової 

діяльності.
 Про нові закони, прийняті Верховною Радою України, інформувала присутніх зав. 

кафедри МО Воронкова В.Г.
З «пакетом» доповідей виступив проректор з НПР Пазюк М.Ю. Він доповідав про:
• рекомендацію навчального посібника до видання з грифом МОНУ та підручника з 

грифом МОНУ;

• видання збірника наукових праць 
«Економічний вісник ЗДІА» №5;

 • відрахування з аспірантури;
• затвердження додаткової програми 

до кандидатського іспиту.
 На цьому порядок денний був 

вичерпаний. 

 Була присутня редактор газети 
«Академія» Н. Юсупова 

 Фоторепортаж – М.І. Ніколаєва

ВІТАЄМО  З  ЮВІЛЕЄМ!

студентів.
Дозвольте ж побажати вам 

міцного здоров’я та життєвих 
сил, радісних подій і звершень, 
бадьорості духу й духовної краси. 
На щастя та благополуччя нехай 
буде багатою ваша доля. Нехай 
плин років не затьмарює радість 
і повноту вашого буття, а людська 
шана стане гідною подякою вам за 
плідну працю.  Зі святом вас!

Від колективу академії,



Немає ВНЗ без науки

13 березня 2013 року до Запорізької державної інженерної 
академії завітали представники  BRITISH COUNSIL: 
 Лорейн Кеннеді та Вікторія Іваніщева.

Британська Рада — це організація, 
що розбудовує культурні відносини 
між Сполученим Королівством та 
іншими країнами зокрема через 
вивчення англійської та здобуття 
мовних кваліфікацій. 

Британська Рада діє як відділ куль-
тури Посольства Великої Британії в 
Україні. Цей візит є частиною заходів, 
які завершують пілотний проект з 
вивчення англійської мови студентами 
Мережних академій CISCO в України за 
методиками British Counsil. 

Навчання українських студентів в 
Мережних академіях Cisco потребує 
знання англійської, оскільки сучасні 
знання з мережних технологій пред-
ставлені у вигляді мультимедійних 
англомовних навчальних матеріалів.

З метою покращення рівня анг-
лійської мови в період з грудня 2012 
року по лютий 2013 року проходив 
спільний американо-британський 
пілотний проект у 10-ти навчальних 
закладах України. BritishCounsil, 
як ресурсний партнер Мережної 
академії Cisco в Україні, надав мож-
ливість студентам безкоштовно 
ви-вчати англійську on-line за своїми 
оригінальними методиками, зокрема 
за курсом «Англійська для ІТ». 

Від ЗДІА в цьому проекті взяли 
участь 10 студентів 2-го курсу, які 
навчаються за напрямом «Програмна 
інженерія». На зустрічі студентів з 
представниками British Counsil обго-
ворювалися питання щодо формату 
проведення навчання у майбутньому, 

враження студентів від on-line курсів 
англійської мови. 

Організація British Counsil отримала 
якісний відгук про пілотний проект та 
перспективи її майбутньої співпраці 
з Мережними академіями Cisco в 
Україні. 

Керівник Мережної 
академії Cisco при ЗДІА,

 доцент кафедри ПЗАС 
Полякова Н.П

14 березня була проведена 
перша звітно-виборча конфе-
ренція студентського наукового 
товариства ЗДІА.

На початку конференції голова 
СНТ Калюжна Юлія, ст. гр. ОіА-12м, 
представила звіт про роботу товариства, 
яке існує в академії вже два роки. Після 
змістовного виступу голови шляхом 
відкритого голосування роботу СНТ 
було визначено задовільною. 

Також було заслухано кандидатів на  
голову СНТ. Запропоновані програми 
виявилися цікавими, змістовними та 

практичними. 
Редакція вітає новообраного голову 

СНТ ЗДІА — Малкова Павла, АТП-10, та 
бажає йому успіху, наснаги та реалізації 
ідей!

Данило САЙКОВ,

Всеукраїнська науково-практична конференція 
«Сучасні проблеми та перспективи розвитку 

житлово-комунального  господарства України»
22-23 березня вперше в ЗДІА відбулася Всеукраїнська науково-практична 

конференція, присвячена питанням ЖКГ. Ініціаторами конференції виступили 
факультет будівництва та водних ресурсів, Студентське наукове товариство, 
Рада молодих вчених. Співорганізатори – Запорізька обласна адміністрація, 
Запорізька міська рада, Київський національний університет будівництва та 
архітектури, Українська академія наук.

Перший день конференції розпочався з пленарного засідання, яке відкрив 
словами привітання ректор ЗДІА Пожуєв В.І. Слово було надано першому 
заступнику міського голови Свіркіну Д.О. та першому заступнику голови 
управління ЖКГ Шахову М.В., які у своїх виступах  змістовно охарактеризували 
стан ЖКГ нашого міста та ознайомили присутніх з альтернативною програмою 
його вдосконалення.

Кульмінаційним моментом пле-
нарного засідання стала доповідь 
професора, директора Institut fur 
Facility Management (Німеччина) 
Вольфганга Шмаля, в якій він розповів 
про модернізацію устрою та роботи 
ЖКГ Берліна, запропонував впровадити 
європейську схему в Україні.

Заключним виступом на пленарному засіданні стала промова декана ФБВР 
Банаха В.А., в якій він підкреслив важливу роль будівництва для ЖКГ та 
промисловості нашого регіону.

Після завершення пленарного засідання відбувся чай-брейк, на якому учасники 
конференції змогли насолодитися теплою атмосферою вільного спілкування. 

Далі пройшли засідання по секціях. Доповідачі мали нагоду висловити свої 
думки щодо сучасних науково-технічних розробок роботи ЖКГ, технічного 
стану та посилення споруд, технічних інновацій у галузі енергоефективності  
тощо. Завершальною подією першого дня конференції стала святкова вечеря в 
ресторані готелю Four Points by Sheraton.

На другий день конференції була організована культурно-масова програма. 
Учасники з радістю ознайомилися з визначними місцевими пам’ятками історії 
та архітектури. На цьому роботу конференції було завершено.

Організатори щиро дякують всім учасникам та сподіваються на те, що 
згодом ця конференція стане щорічною.

Данило Сайков, Буд-11-1д

Обрано 
нового голову СНТ


